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Abstract (en)
The burner system according to the invention has to this end the following features. The air duct (1) of the burner system has a throttle section (2),
the pressure difference arising at this point being connected to a fuel regulator (14) which controls and regulates the fuel throughput of a calibrating
nozzle (21, 27) arranged between fuel pump (12) and fuel nozzle (4). The new burner system is characterised by simple construction and is suitable
for the modulation of the burner output in a large range. <IMAGE>

Abstract (de)
Das erfindungsgemäße Brennersystem weist hierfür folgende Merkmale auf, der Luftkanal (1) des Brennersystems weist einen Drosselabschnitt (2)
auf, wobei die an diesem auftretende Druckdifferenz auf einen Brennstoffregler (14) geschaltet wird, der den Brennstoffdurchsatz einer zwischen
Brennstoffpumpe (12) und Brennstoffdüse (4) angeordneten Kalibrierdüse (21,27) steuert und regelt. Das neue Brennersystem zeichnet sich durch
einfachen Aufbau aus und eignet sich für die Modulation der Brennerleistung in einem großen Bereich. <IMAGE>
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